                Πτώσεις άρθρων

             Ενικός αριθμός - Singular
     Αρσ.-Mask.          Θηλ.- Fem.             Ουδ.- Neut.
Nom.-Ον.        der                           die                                  das
Gen.-Γεν.        des                           der                                 des
Dat.-Δοτ.       dem                         der                                  dem
Akk.-Αιτ.         den                          die                                   das

                                   Πληθυντικός αριθμός – Plural

Nom. – Ονομ.                  die
Gen. – Γεν.                     der
Dat. – Δοτ.                    den
Akk. – Αιτ.                          die

[bookmark: _GoBack]Βλέπουμε ότι σε όλα τα άρθρα η πτώση της ονομαστικής και αιτιατικής είναι ίδια σε ενικό και πληθυντικό αριθμό, εκτός από την αιτιατική του αρσενικού, γι’ αυτό και έχουμε αλλαγή κατάληξης στην αιτιατική αρσενικού, (οριστικό, αόριστο άρθρο, άρνηση ή κτητικές αντωνυμίες ) όταν το ρήμα συντάσσεται με αιτιατική.

